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1. The ultimate goal of the project is to create foundation for the further growth of the Company, eventually creating the significant global player in the area of advanced technologies and media. Particular project streams would be wrapped around this vision, and a relevant perspective will be adopted for the both analysis and recommendations generated in the course of the project. Specifically, we will leverage the knowledge and experience of the both success stories and pitfalls of operators (Orange, Vodafone), region-focused holdings (Orasscom), telco and media companies (Vivendi, Time-Warner) and infrastructure suppliers (Nokia, Siemens).

2. Citibank Worldwide Securities Services (WWSS) is a unit of Citigroup's of Global Corporate and Investment Bank. WWSS serves global issuers, investors and intermediaries through the industry's largest proprietary network, spanning 51 countries. It currently provides securities services to more than 2,500 customers worldwide and has $4 trillion in assets under custody. WWSS is the industry's premier custodian of cross-border assets, top ranked global clearer and recognized leader in depositary receipt services, and agency and trust services. The local presence of WWSS, supported globally by Regional Service Centers, ensures clients of consistent transaction processing worldwide, proprietary control of clearing cycles and reduced risk in all cross-border securities transactions.
	1. Целью проекта является создание основы для дальнейшего роста Компании, который в итоге поможет сделать ее важным игроком в мировой сфере передовых технологий и  информации. Специально разработанные направления проекта будут сосредоточены вокруг данной задачи, и в перспективе проект будет готов к изменениям под влиянием аналитических данных и рекомендаций. В частности, мы будем использовать для достижения наших целей опыт взлетов и падений компаний-операторов (Orange, Vodafone), региональных холдингов (Orasscom), телекоммуникацонных и информационных компаний (Vivendi, Time-Warner) и поставщиков инфаструктуры (Nokia, Siemens). 

2. Всемирная Служба Безопасности (ВСБ) Ситибанк – это объединение в ведомстве Глобального Корпоративного и Инвестиционного банков Ситигруп. ВСБ работает с мировыми эмитентами, инвесторами и  посредниками в рамках крупнейшей сети собственников, охватывающей 51 страну. В настоящее время она обеспечивает услуги безопасности более чем 2,500 посетителям по всему миру и отвечает за сохранность активов размером в 4 триллиона долларов США. ВСБ – это главный орган безопасности всей индустрии, отвечающий за иностранные активы, а также важнейшая мировая служба клиринга и признанный лидер в оформлении депозитных свидетельств, агентирования и кредитования. Наличие территориального управления ВСБ, поддерживаемого Центрами Регионального Обслуживания по всему миру, дает клиентам гарантию последовательного проведения операций,  имущественного контроля клирингового процесса и пониженного риска во всех международных сделках. 


